
Nyhedsbrev september 2021.  

 
Nyt fra bestyrelsesmødet 
Bestyrelsen gennemgik bl.a. planerne for drift af svømmebassin, hvor der er indgået en ny aftale med en 
servicepartner, som vil bistå med driften af filteranlægget og stå for uddannelse af svømmevagterne. 
 
Vi skal til at forhandle varmeprisen for 2022, men vi ser også landsigtet på, hvordan vores varmeforsyning 
skal være fremover. Forretningsføreren er sammen med vores rådgivere fra Force Technology gået i gang 
med dette. 
 
Forbindelsesstien i Cedervangen ved nr. 63-65 
Det har vist sig, at den nye sti ikke har tilstrækkeligt fald på, til at regnvandet kan løbe af den. Derfor har 
entreprenøren nu accepteret at lægge den om. Samtidig står vi for sænkning af kantstenen mod syd og 
etablering af en lille asfalt rampe/udjævning mod nord. 
 
Træningsudstyr til Område Vest 
Så blev vi færdige med opstilling af udstyr og instruktion, så nu er det bare med at komme i gang med 

træningen 😊 
 
Nedenfor er der en billedkavalkade fra arbejdet. 
 

     
 

     
 

     



   
 

Vi ses til generalforsamlingen på 

tirsdag 21. september kl. 19.30. 


